
Vergadering Adviesraad sociaal domein Nieuwkoop 29-04-24 
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Aanwezig: 

Jolette, Els S, Jacinta, Rob, Nick, Henk, Joke, Koos, Bianca, Natascha 

 

 

Afgemeld/afwezig: 

Tineke, Jon, Els K. 

 

 

Dit verslag is een samenvatting van de aandachtspunten, conclusies en actiepunten van 

de vergadering 

 

Opening en mededelingen         

 

Vanwege afwezigheid Jon, is Rob deze vergadering voorzitter. 

 

Werkgroepen           

 

Medelanders 

Joke volgt de situatie rondom de verkenning/besluitvorming van een AZC voor 

Nieuwkoop en Kaag en Braassem. Ook in onze gemeente is een soort tegenbeweging 

ontstaan en tegelijk ook veel medeleven onder inwoners. 

Wat kunnen wij als adviesraad in dit vraagstuk betekenen? Misschien kunnen wij 

participeren in een eventuele burgerklankbordgroep.  

Wat in de media wordt verteld, is helaas niet altijd helemaal juist. Daarom zijn er zorgen 

over de voorlichting. Misschien kan er een informatiekanaal voor burgers komen om deze 

mee te nemen in het proces. Het slechtste is namelijk de burgers helemaal niet te 

informeren. Door tegenstanders te betrekken en te informeren kunnen deze het zelfs 

gaan omarmen en/of zelf een bijdrage leveren. 

 

Er wordt aangegeven dat de gemeente hier natuurlijk over nadenkt, maar dit is een 

precair onderwerp, waarbij je niets naar buiten kan brengen wat nog niet door de raad 

besproken is. De gemeente wil alles op de juiste manier en in een zo vroeg mogelijk 

stadium naar buiten brengen. 

 

Elly is hiermee belast, Joke zal contact met haar opnemen. 

Jolette zal hierover contact houden met Joke. 

 

Jeugd 

Els en Natasja hebben na elke ASD vergadering een kort overleg met elkaar.  

Er is een terugkoppeling geweest van Rob de Boer over het advies van de ASD aan de 

raad, deze volgt nog. Rob Meijer is de beleidsmedewerker die zich ook met jeugd 

bezighoud. 

 

Vervoer 

Er is een nieuwe indeling voor de werkgroep vervoer besproken, Nick neemt de rol als 

trekker van Bianca over en Koos sluit zich bij de werkgroep aan.  

Vervoer speelt voornamelijk regionaal een rol. Binnen het sociaal domein valt onder 

vervoer: leerlingvervoer, doelgroepenvervoer (o.a. regiotaxi) en het openbaar vervoer.  

Op dit onderwerp is ook vaak overleg met de andere adviesraden. 

 

GGZ 

Werkgroep GGZ zal ieder kwartaal een overleg hebben met de beleidsmedewerker van de 

gemeente. 

 



In contact met de beleidsmedewerkers 

Het is gebruikelijk dat de werkgroepen periodiek overleg hebben met de betreffende 

beleidsmedewerkers. Jolette heeft dit met Jon besproken, welke onderwerpen met welke 

contactpersonen besproken gaan worden. Naar aanleiding daarvan is een tijdlijn 

opgesteld en een overzicht van de juiste contactpersonen per werkgroep. 

Nick gaat het overzicht van de werkgroepen en contacten vernieuwen. 

 

De app groep ASD Nieuwkoop         

Rob doet een voorstel om onderscheid te maken van de te bespreken onderwerpen in de 

groepsapp en de mail.  

In de mail: 

- Stukken die gearchiveerd moeten worden 

In de app: 

- Elkaar even snel/kort informeren 

Eventueel kan er gebruik worden gemaakt van een archiefsysteem, dropbox. 

 

Adviesraad cursus           

 

Jon heeft contact gehad met Petra van der Horst van de koepel over een cursus voor de 

adviesraad. Petra heeft een voorstel gedaan in de vorm van een offerte. 

Het doel is de ASD beter te laten functioneren. 

 

Nick heeft informatie gestuurd van thema’s die tijdens de cursus besproken kunnen 

worden. De adviesraad kan aangeven welke thema’s zij interessant en belangrijk vinden 

om tijdens de cursus te behandelen. 

 

Het voorstel is om thema’s 1 en 2 te bespreken.  

 

Communicatie met de doelgroep blijft altijd een belangrijk en lastig punt.  

Groepsgericht te werk gaan is voor Nieuwkoop beter dan wijkgericht werken. 

Wat te doen met een overvloed aan informatie. 

 

Jon, Rob en Nick gaan in overleg met Petra om dit te bespreken en komen daarna terug 

met een voorstel. 

 

Regionaal overleg           

Joke en Jon waren aanwezig bij het regionaal overleg. Het verslag is een goede weergave 

van de bijeenkomst. 

Er is een verzoek om onderwerpen aan te leveren, dit blijft een lastig punt, er moet 

steeds naar onderwerpen worden gezocht. 

 

De begroting           

 

Om stappen te kunnen zetten richting professionalisering, zou de adviesraad kunnen 

werken met een eigen begroting. Dan kan de ASD zelf besluiten nemen. 

De adviesraad heeft niets vernomen over de opgestelde begroting. Volgens Jolette is 

deze niet aangeboden. Deze was te laat om nog in te kunnen dienen, wordt nu wel op 

tijd ingediend voor 2025. 

 

In de vorige notulen staat: 

“Om de vergoeding te kunnen verhogen, moet aan de raad worden gevraagd of dit uit de 

algemene uitkering kan worden gehaald, dat is een politieke keuze. 

Katy zal hier nog op terugkomen.” 

 

De begroting komt nogmaals op de actielijst. 

 

Jaarverslag Tom in de buurt         



 

Deze vergadering bekijken we het jaarverslag van Tom in de Buurt op hoofdlijnen. Voor 

een volgende vergadering zal Nick aan Marit vragen of zij hier verdere toelichting op kan 

geven. Adviesraadleden kunnen hun vragen naar Nick sturen, hij zal jullie vragen 

bundelen voor Marit. Nadat Marit met ons in gesprek is geweest, kan de ASD eventueel 

een advies uitbrengen. 

 

Het is een lastig te lezen document, waarbij niet duidelijk is wat de cijfers in de praktijk 

precies betekenen. Ook is het lastig op welk punt de adviesraad hier een rol in kan 

spelen. 

 

Aandachtspunten: 

- KPI’s, 80% gehaald, wat gebeurt er met die overige 20% 

- Er zijn inlooppunten van Tom verdwenen, omdat de gemeente nu verantwoordelijk 

is voor preventie. Kunnen bewoners nog wel ergens terecht? 

- Tom werkt alleen maar met WMO, niet met Wlz. 

- De categoriën: wanneer is iemand een oudere? Wat als men in twee categorieën 

valt? 

- Het financieel verslag 

 

Subsidies            

 

Verdeling van subsidies, kan de adviesraad eventueel nog een advies over geven. Het is 

nu niet duidelijk waarop gescreend wordt. (Verslag van 21 februari) 

 

Lex gaat over de subsidies, Jolette gaat navraag bij hem doen over de stand van zaken in 

het besluitvormingsproces.  

 

Budget subsidie, voor professionele organisaties 

Activiteiten subsidie, voor verenigingen, langlopend 

Incidentele subsidie, iets speciaal organiseren 

 

Die incidentele wordt weinig gebruikt, activiteiten zijn heel verschillend per vereniging. 

Als ze niet alle activiteiten melden, dan ontvangen ze minder subsidie 

 

Voorstel is vereniging basis subsidie, daarop aanvullende aanvragen voor activiteiten. 

Incidentele subsidie komt dan te vervangen 

Budget boven de 10.000 wel verantwoordingen en boven de 50.000 een 

accountantsverklaring. Er zijn verenigingen die hele grote reserve hebben, 10 duizenden, 

dan is de vraag of de subsidies wel nodig zijn. 

 

Actielijst            

 

Er ontbreekt bij een aantal zaken een datum, een deadline, een extra kolom zou handig 

zijn. Dit gaat Nick toevoegen. 

 

Subsidieregels als actiepunt toevoegen. 

 

Johnny Versteeg, is er een vervanger als hij afwezig/ziek is? Jolette gaat navraag doen 

en komt hierop terug. 

Hij wordt vervangen door 2 medewerkers van Stichting MEE. Zij hebben op de 

woensdagmorgen een inloopspreekuur voor de gemeente Nieuwkoop in de Verbinding. 

Er komt een stukje in Nieuwkoop Nieuws. 

 


